



Power Securities Co. Ltd.
權威證券有限公司

SFC CE No. AFE 798 SEHK participant No. B01694 Broker No. 4310

Defending against cyber threats

Be smart on the internet



Online scammers can be found preying on unsuspecting people everywhere on the internet. It is important to stay vigilant at all times to avoid becoming victims of online scams!



- 🚩 To access internet trading system through secure and trusted computers and wireless networks.
- 🚩 Log off immediately after use.
- 🚩 Install firewall and anti-virus software, and ensure that they are always up-to-date.
- 🚩 Clear cache and cookies on your web browser regularly.



If you have any further queries, please do not hesitate to contact us at (852) 3741 8000.



Power Securities Co. Ltd.
權威證券有限公司

SFC CE No. AFE 798 SEHK participant No. B01694 Broker No. 4310

應付網絡安全威脅

時刻保持精明



網絡騙徒手法層出不窮，
稍不留神，您的登入資料便會隨
時洩漏予不法之徒手上！



HELPFUL
TIPS



- 請勿透過公用電腦或公用無線網絡登入網上交易系統
- 完成交易後，請隨即登出
- 於電腦上安裝及更新防火牆及防毒軟件，並定期將手機軟件升級
- 定期刪除手機/網頁瀏覽紀錄

如有任何疑問，歡迎與我們聯繫。電話 (852) 3741 8000。





Power Securities Co. Ltd.
權威證券有限公司

SFC CE No. AFE 798 SEHK participant No. B01694 Broker No. 4310

应付网络安全威胁

时刻保持精明



网络诈骗手法层出不穷，
稍不留神，您的登入数据便会随
时泄露予不法之徒手上！



HELPFUL
TIPS



- ❏ 请勿透过公用计算机或公用无线网络登入网上交易系统
- ❏ 完成交易后，请随即注销
- ❏ 于计算机上安装及更新防火墙及防毒软件，并定期将手机软件升级
- ❏ 定期删除手机/网页浏览纪录

如有任何疑问，欢迎与我们联系。电话 (852) 3741 8000。

